
Zápis 

ze 12. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 26.9.2024 

 

 

Přítomno: 7 zastupitelů, 4 občané. 

 

1. Jednání zahájil starosta P. Blažek v 19:04. 

 

2. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: S. Tahalová, ověřovatelé zápisu: P. Novák 

a M. Eder. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

3. Schválen program beze změn. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

4. Kontrola úkolů z posledního zasedání - žádné úkoly nebyly zadány. 

 

5. Projednáno a vzato na vědomí Rozpočtové opatření č. 3 – přijaté dotace na volby do 

Zastupitelstva LK a Senátu, bylo vyvěšeno. 

 

6. Rekonstrukce bytu č. 3 v čp. 67 (byt po pí Frýdové). Chybí zateplení, popraskané 

sádrokartony a shnilá střešní okna. P.Blažek – osloví okolní firmy včetně firmy, která 

pracovala na Kulturním domě, aby zaslaly cenové nabídky. 

 

P. Novák – nesouhlasí s oslovením firmy, která prováděla stavební úpravy (zednické 

práce, štuky a výmalba po elektroinstalaci) v KD, tuto firmu neschvaluje, dle jeho 

názoru neodvedla dobře práci.  

Následně proběhla diskuse mezi P. Novákem a P. Blažkem ohledně nákupů techniky 

z obecních peněz. P. Novákovi vadí, že zastupitelé nemají veškeré informace o tom, co 

bylo nakoupeno. P. Blažek - nakupuje pouze nutné, není třeba o všem informovat. P. 

Novák chce nastavit finanční limit, do kterého může nakupovat starosta bez informování 

zastupitelů. A při nákupech nad tento limit informovat zastupitele. P. Novák požádal 

paní účetní M. Haratickou o seznam věcí, které v letošním roce starosta nakoupil. 

 

7. Informace o změně tabulky odměn pro uvolněné a neuvolněné zastupitele – platnost od 

1.1.2024. Projednáno, do konce tohoto roku ponecháme ve stávající výši. Hlasování: pro 

7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

8. Různé: 

 

- P. Blažek - informace o opětovných problémech s vodou v Kulturním domě, neteče 

voda z obecní studny.  

Možnosti: 

o zjistit možnost vrtu pouze pro KD (hydrogeologický průzkum) 

o užívat obecní studnu pouze pro KD  

 

- informace o nové nájemnici v bytě č. 2 v čp. 67 - Klára Morávková s dětmi. Přišly 2 

žádosti, které byly dne 1.8.2024 projednány a většinou hlasů bylo odsouhlaseno 

přidělení bytu výše zmíněné nájemnici. Nájem od 16.8.2024, výše nájmu 6 000 Kč. 

Druhý žadatel bude mít možnost jako první pronajmout si rekonstruovaný byt č. 3. 

 

-    na budovu OÚ byla instalována digitální úřední deska. Byla na ni využita dotace 

z Mikroregionu Tábor ve výši 76 000 Kč, stejnou částkou se podílela na zakoupení i 

obec. Na desce bude možné zobrazit veškeré informace, které jsou na webu obce a 

vyvěšené na úřední desce v papírové podobě. Zatím ještě nedošlo k úplnému 

propojení webových stránek s elektronickou deskou, pracuje se na přetažení dat.  

 

 



 

Diskuse: 

- J. Němec – otázka vodovodu, do budoucna může být problém s vodou, zda by nebylo 

dobré začít uvažovat o projektu vodovodu.  

P. Novák – ve spolupráci s VOK, řešit fungování stávajícího vodovodu z obecní 

studny. 

Závěr (P. Blažek): Bude zadáno zpracování projektu vodovodu. Pokusit se opravit 

stávající vodovod – jednat a oslovit pana J. Chaloupského, zda by bylo možno řešit 

případnou opravu na jeho pozemku, pomoc při trasování, případně spolupráce s VOK. 

 

- P. Blažek – kontejnery na papír a sklo nestačí – projednáno a rozhodnuto přidat ještě 

jeden kontejner na papír k Obecnímu úřadu, další kontejner na sklo zatím nepřidávat, 

hlídat včasný vývoz skla. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

- P. Blažek – nabídka J. Lukáče na 2 ks stanových přístřešků na konání akcí - cena cca 

30 000 Kč za jeden. Přístřešky si vždy půjčujeme, bylo by jednodušší mít vlastní. 

Zastupitelé se shodli, že zájem o přístřešky máme, ale prověřit, zda nelze nakoupit 

výhodněji. 

 

- P. Blažek – informace o havarijním stavu kotle v bytě č. 2 (nová nájemnice Klára 

Morávková). bude třeba ho vyměnit. P. Blažek osloví topenáře v okolí, aby zaslali 

cenovou nabídku.  

 

- P. Blažek – předána nabídka pro Obec na koupi domu čp. 61 od současných majitelů. 

Zastupitelé se mají seznámit s nabídkou a bude projednáno na příštím zasedání. 

 

Cca ve 21:10 opustil jednání zastupitelstva P. Novák. 

 

- J. Hercíková – dotaz na přechod u aut.zastávky. Starosta vysvětlil situaci, přechod 

nesplňuje nová kritéria na bezpečnost, není dostatečný výhled na obě strany a 

navazující plochy. Starosta byl jednat i u radního pro dopravu na LK, stále zkouší 

možnosti, jak přechod obnovit. 

 

- M. Haratická – dotaz na započtení šedých pytlů na kovy do odpočtu z platby za 

odpady. Máme ve vyhlášce, takže platí odpočet i za tyto pytle. 

 

- V. Crhová – dotaz na možnost nákupu nových ubrusů do KD (plesy a další 

společenské události). Nákup nových ubrusů odsouhlasen. 

 

- I. Tomšová – při stěhování do nové kuchyně jsme vyhodily už staré nepoužitelné 

pomůcky, je možno dokoupit? A pokud bude schváleno, koupit do KD i pressovač na 

zrnkovou kávu (levnější provoz než s kapslemi). Odsouhlaseno. 

 

- P. Blažek – byly naskladněny pelety na zimní sezonu (14 palet), kvůli možnosti projet 

s paletami až do skladovací místnosti je třeba rozšířit troje dveře, proto bude 

provedena stavební úprava v KD.  

 

 

 

9. Bylo schváleno Usnesení z dnešního zasedání Obecního zastupitelstva.  

Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

10. Zasedání bylo ukončeno v 21:53 hodin. 

 

 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  


